
Møteprotokoll Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 16.10.2013 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 090/13 - 099/13 

Møte nr: 8/2013 Til kl. 13:10 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Hilde Dybwad, Bernt Gøran Lund, Marit Stemland, Jørn Stene, Marit E. 

Sørensen. 

 

Varamedlemmer: 

Grete Haugberg, Asbjørn Hjemås. 

 

Andre: 

Kommunalsjefer, prosjektleder, folkehelserådgiver, fagleder barnevern, formannskapssekretær, presse. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 16.10.13 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  16.10.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkalling. 

 

Orienteringer fra rådmannen: 

 Brukerundersøkelse bruker/pårørende på sykehjemmet 

Kommunalsjef Sollund orienterte. Vil komme tilbake til driftsutvalget og eldrerådet når 

undersøkelsen er ferdig. 

 Pilotprosjektet – Turnus 



Kommunalsjef Sollund orienterte. Prosjektet ble avsluttet 30.09.13. Spørreundersøkelse i 

regi av regi til alle involverte. Skal se på hva vi skal arbeide videre med. Det er ikke 

aktuelt å fortsette med 32,5 timer – Mest aktuelt med 35,5 timer. Positivt å få bort 

uønsket deltid. Det vil bli en gjennomgang i driftsutvalget når undersøkelsen er ferdig. 

 Økonomi – Tiltak 

 Kommunalsjef Sollund orienterte om samhandlingsområde Helse og omsorg: 

 Utfasing av doble rom er status quo. 

 Kutt i bruk av vikarbyrå – Bruker egne ansatte 

 Pilotprosjekt – Ferdig 

 Rehabilitering av korttidsavdeling – Henger sammen med doble rom 

 Sykepleierressurs – Ser på tilgjengelighet over flere avdelinger 

 Reduksjon i nattevakt – Gjennomført 

 Reduksjon i kjøp av varer og tjenester – Flott jobb gjort i organisasjonen 

 Gjennomgang av prosjektstillinger – Ser på det 

 Storkjøkkenet – Tiltak innvirkning på budsjett 2014 – Har gått ut til 

nabokommunene 

 Administrativ strukturering – Bemanningskontor – Ser på avdelingsledere. 

3 – 4 kan gå over i andre stillinger 

 Reindyrking av hjemmetjenesten – Spennende å se på 

 Hverdagsrehabilitering – Hjemmetrenere 

 Torggata 16 – Mange prosesser er startet 

 Gjennomgang av nattjeneste 

 Paviljong 3,5 og 7 – Prosess er startet 

 Bemanningskontor – Fra nyttår eier de alle turnuser 

 Kommunalsjef Rolandsen orienterte om samhandlingsområde Oppvekst og 

kultur: 

 Løper som det er beskrevet i saken 

 Utfordringer for fremtiden som vi ikke har svar på enda 

 Samhandlingsområdet skal gå i balanse i år 

 Kommunalsjef Bernhardsen orienterte om samhandlingsområde Plan og 

kommunalteknisk: 

 Ikke veivedlikehold i sommer 

 Arealplanlegger er kommet i gang 

 Stenging av Fauskebadet i sommer er gjennomført 

 Arbeid med renholdsplan er startet 

 Egne vikarer gjennomføres 

 Energibruk er ikke gjennomført, men er satt fokus på 

 Arbeider med fordeling av ansvar mellom Fauske Eiendom KF og 

enhetsbrukerne 

 Fokus på energibruk og vedlikehold 

 Det blir ikke gjennomført utskifting av lyspærer i gatelys 

 Barnevernstjenesten v/fagleder barnevern Gunhild Westergaard 

 

Merknader til dagsorden: 

 Ekstra sak – Settes opp 

 Ekstraordinært driftsutvalgsmøte på sak Sagatun før formannskapets behandling 28. 

oktober. 

 Jørn Stene (FL): 

Er Eiaveien omsorgsboliger eller institusjonsboliger? 

 



Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene: 

Kommunalsjef Sollund svarte. Demente har behov for institusjonsplass. Det kan differensieres. 

Tvang når noen låser døra. Innstilling fra arbeidsgruppa tror jeg vil bli institusjon. Kommunalsjef 

Bernhardsen svarte at heldøgnstilbud og bemanning er det viktigste. 

 

Svar på tidligere spørsmål: 

Marit Stemland: 

Kommunalsjef Bernhardsen svarte. Vei til paviljongene skal rettes opp. Føler på lys skal ordnes 

når elektriker er tilstede. 

 

Driftsutvalget ble enig om å avholde et ekstraordinært møte fredag 25. oktober kl. 09.00 – 11.00 

ang. Sagatun. 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

090/13 GODKJENNING AV MØTEBOK 

091/13 REFERATSAKER I PERIODEN 

092/13 ORIENTERING UNGDATA-UNDERSØKELSEN 

093/13 ENDRING AV VEDTEKTER OG RAMMEPLAN FOR SFO 2014-2017 

094/13 ENDREDE GRENSER FOR SKOLESKYSS - FAUSKE KOMMUNE 

095/13 VURDERING FOR LÆRING I FAUSKE-SKOLENE 

096/13 ANSKAFFELSE AV NY LØYPEPREPARERINGSMASKIN 

097/13 MØTEPLAN 2014 FOR PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG, 

DRIFTSUTVALG, FORMANNSKAP OG KOMMUNESTYRE 

098/13 KLAGE PÅ VEDTAK OM 80 % RESSURS    B-SAK 

099/13 KLAGE PÅ AVSLAG FOR FRITAK AV LEIE AV IDRETTSHALLEN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



090/13: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 7/2013 godkjennes. 

 

 

DRIF-090/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

091/13: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

DRIF-091/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

092/13: ORIENTERING UNGDATA-UNDERSØKELSEN  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Saken tas til orientering 

 

Ungdataundersøkelser gjennomføres hvert tredje år. 

 

Elevundersøkelser i 7. trinn og 10. trinn er obligatorisk.  I tillegg innføres det 

elevundersøkelse i 5,6,8 og 9. trinn fra 2014.  

Evaluering av undersøkelsene skal være med å danne grunnlag for arbeid med utvikling 

av oppveksttilbudet i Fauske. 

 

 

DRIF-092/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Saken tas til orientering 

 

Ungdataundersøkelser gjennomføres hvert tredje år. 

 

Elevundersøkelser i 7. trinn og 10. trinn er obligatorisk.  I tillegg innføres det 

elevundersøkelse i 5,6,8 og 9. trinn fra 2014.  



Evaluering av undersøkelsene skal være med å danne grunnlag for arbeid med 

utvikling av oppveksttilbudet i Fauske. 

 

 

093/13: ENDRING AV VEDTEKTER OG RAMMEPLAN FOR SFO 2014-2017  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1. Vedlagte forslag til vedtekter (vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14. 

2. Vedlagte forslag for Rammeplan(vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14.  

 

 

DRIF-093/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Vedlagte forslag til vedtekter (vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14. 

2. Vedlagte forslag for Rammeplan(vedlegg 4) godkjennes og gjøres gjeldende fra 

01.01.14.  

 

 

094/13: ENDREDE GRENSER FOR SKOLESKYSS - FAUSKE KOMMUNE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

For elever ved Erikstad og Vestmyra skole på 2. – 10. trinn endres grense for skoleskyss 

til elever bosatt vest for gang- og sykkelveiens slutt ved Klungset grendehus. 

 

For 1. klassinger ved Erikstad skole, bosatt på samme strekning, vil regelen om 2 km. 

gjelde. 

 

 

DRIF-094/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

For elever ved Erikstad og Vestmyra skole på 2. – 10. trinn endres grense for 

skoleskyss til elever bosatt vest for gang- og sykkelveiens slutt ved Klungset 

grendehus. 

 

For 1. klassinger ved Erikstad skole, bosatt på samme strekning, vil regelen om 2 km. 

gjelde. 

 

 

095/13: VURDERING FOR LÆRING I FAUSKE-SKOLENE  
 



RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK: 
 

Driftsutvalget tar saken til orientering. 

 

 

DRIF-095/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Driftsutvalget tar saken til orientering. 

 

 

096/13: ANSKAFFELSE AV NY LØYPEPREPARERINGSMASKIN  
 

NY INNSTILLING: 

 

1. Fauske kommune kjøper ny løypemaskin med en kostnadsramme på inntil                   

kr. 1 600 000.- 

2. Det forutsettes et tilskudd på kr. 300 000.- fra Sparebanken 1 som innbetales 

kommunen før kontraktsinngåelse.  

3. Det forutsettes at dagens maskin selges til Valnesfjord IL for kr. 400 000.- før 

kontraktsinngåelse.  Skulle partene ikke bli enige om en avtale selges maskinen på 

det åpne markedet. 

4. Fauske IL utbetaler tilskudd på  kr. 30 000 ,- og dagens leasingavtale avsluttes. 

5. Kjøpesummen til ny maskin dekkes av avsetning ubundne investeringsfond. 

 

 

DRIF-096/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Grete Haugberg stilte spørsmål med egen habilitet. Styremedlem Fauske IL Ski. 

Haugberg ble enstemmig erklært inhabil etter forvaltningslovens § 6 første ledd e). 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Punkt 1. Tillegg til innstilling: 

…. og innløsning av dagens leasingavtale med kr. 430 000,- 

 

Punkt 2. Som innstilling. 

 

Punkt 3. Endres til: 

Dagens maskin stilles til rådighet til Valnesfjord IL. 

 

Punkt 4. Valnesfjord IL innbetaler til kommunen kr. 50 000,- som et bidrag for maskin 

som stilles til rådighet til V.IL. 

 

Punkt 5. Blir lydende: 

Kjøpesummen til ny maskin og innløsning av dagens leasingavtale dekkes av 

avsetning ubundne investeringsfond. 

 



FL’s forslag ble vedtatt med 7 mot 1 stemme avgitt for rådmannens forslag til 

innstilling. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Fauske kommune kjøper ny løypemaskin med en kostnadsramme på inntil                   

kr. 1 600 000.- og innløsning av dagens leasingavtale med kr. 430 000,-. 

2. Det forutsettes et tilskudd på kr. 300 000.- fra Sparebanken 1 som innbetales 

kommunen før kontraktsinngåelse.  

3. Dagens maskin stilles til rådighet til Valnesfjord IL. 

4. Valnesfjord IL innbetaler til kommunen kr. 50 000,- som et bidrag for maskin som 

stilles til rådighet til V.IL. 

5. Kjøpesummen til ny maskin og innløsning av dagens leasingavtale dekkes av 

avsetning ubundne investeringsfond. 

 

 

097/13: MØTEPLAN 2014 FOR PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG, 

DRIFTSUTVALG, FORMANNSKAP OG KOMMUNESTYRE  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 2014 

godkjennes som vist i vedlegg. 

 

 

PLUT-079/13 VEDTAK-  15.10.2013 
 

Jens Erik Kosmo (AP) foreslo: 

Det settes opp et ekstra møte i PLUT tirsdag 17. juni og 18. februar (temamøte). 

 

Rådmannens forslag til innstilling med AP’s endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 2014 

godkjennes som vist i vedlegg med følgende endring: 

 Det settes opp et ekstra møte i PLUT tirsdag 17. juni og 18. februar (temamøte). 

 

 

DRIF-097/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Følgende omforente forslag ble fremmet: 

Det settes opp et ekstra møte i DRIF onsdag 18. juni og 19. februar (temamøte). 

 

Rådmannens forslag til innstilling med det omforente forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Møteplan for kommunestyre, formannskap, driftsutvalg og plan- og utviklingsvalg 

2014 godkjennes som vist i vedlegg med følgende endring: 

 Det settes opp et ekstra møte i DRIF onsdag 18. juni og 19. februar 

(temamøte). 

 

 



098/13: KLAGE PÅ VEDTAK OM 80 % RESSURS    B-SAK  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Vedtaket om ekstra ressurs på 80 % assistent knyttet til NN opprettholdes for 

barnehageåret 2013-2014.  

Klagen tas ikke til følge.  

 

 

DRIF-098/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Marit Sørensen (SV) foreslo: 

Klagen tas til følge. 

 

Rådmannens forslag til vedtak ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer for SV’s forslag. 

 

VEDTAK: 

Vedtaket om ekstra ressurs på 80 % assistent knyttet til NN opprettholdes for 

barnehageåret 2013-2014.  

Klagen tas ikke til følge.  

 

 

099/13: KLAGE PÅ AVSLAG FOR FRITAK AV LEIE AV IDRETTSHALLEN  
 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1) Klagen tas ikke til følge 

 

 

DRIF-099/13 VEDTAK-  16.10.2013 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1) Klagen tas ikke til følge 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


